
ZÁPISNICA ZO ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA KONANÉHO DŇA 10.3.2022  

V LECHNICI 

 

1. Otvorenie zasadnutia o 17:44  hod.  

Starosta obce Jozef Musala privítal prítomných poslancov na prvom plánovanom tohtoročnom zasadnutí. 

Skonštatoval, že pracovných dôvodov je ospravedlnená p. Anna Glejdurová a z dôvodu dlhodobej PN je 

ospravedlnená p. Renáta Nedoroščíková. 

Vzhľadom na účasť troch poslancov skonštatoval uznášaniaschopnosť.  

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

Zapisovateľ: Jozef Musala 

Overovatelia: Juraj Grivalský, František Danielčak 

 

3. Schválenie programu zasadnutia. 

Starosta zopakoval návrh programu zasadnutia zhodný s programom z pozvánky. Keďže nikto z prítomných 

nemal k návrhu žiadne pripomienky starosta predniesol návrh na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 1/2022: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

Hlasovanie: ZA 3, PROTI 0, ZDRŽAL SA 0, NEPRÍTOMNÍ 2 

 

4. Prerokovanie a prijatie úveru – financovanie projektu „Revitalizácia verejných priestranstiev – úprava 

prístupových plôch k cintorínu“ 

Starosta uviedol, že na prelome rokov sme konečne po 2 rokoch čakania podpísali zmluvu o NFP s PPA v rámci 

LEADER. Prostredníctvom miestnej akčnej skupiny sme tak získali 25 000 € grant na rekonštrukciu prístupu na 

cintorín. Čo sa týka celého projektu po 3. verejnom obstarávaní bola víťazná ponuka firmy ZED stav s.r.o. na 

úrovni 30 906,- €. Keďže ponuka bola o viac ako 30 % nižšia ako bol priemer všetkých ostatných ponúk, bola 

firma ZED stav vyzvaná na podanie vysvetlenia k mimoriadne nízkej cene vo verejnom obstarávaní. Po 

zdôvodnení bola s firmou ZED stav s.r.o. podpísaná Zmluva o dielo. K financovaniu predmetného diela 25 000 € 

tvoria prostriedky z programu LEADER, naša spoluúčasť je tým pádom na úrovni 5 906 €. Úver z Prima banky 

by mal byť splatený do jedného roka – hneď ako nám PPA refunduje finančné prostriedky po kontrole projektu. 

Grivalský: Boli oslovené aj iné firmy, keďže vyhrala firma až z Bratislavy? 

Starosta: Oslovených bolo 6 firiem. Z toho dali ponuku 4 firmy aj z okresu Kežmarok. Cena tejto firmy však bola 

výrazne najnižšia, čo konateľ zdôvodnil dobrými cenami od jeho dodávateľov materiálov a tiež momentálnej 

situácii kedy si chce udržať ľudí aj keď je menej práce. Starosta zároveň dodal, že firma sa pohybuje 

v Prešovskom kraji, len sídlo ma v Bratislave. 

Danielčak: Nie je riziko, že zakázku nedokončia? 

Starosta: Vždy je riziko – či je to firma miestna, alebo nadregionálna. Verejné obstarávanie na Slovensku je 

postavené na výber zhotoviteľa s najnižšie ponúkanou cenou. 

Pri absencii ďalších otázok starosta predniesol návrh na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 2/2022: Obecné zastupiteľstvo v Lechnici podľa príslušných ustanovení zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v platnom znení schvaľuje prijatie úveru vo výške 25 000 EUR, ktorý poskytne 

Prima banka Slovensko, a.s., so sídlom: Hodžova 11, 010 11 Žilina, Slovenská republika, IČO: 31 575 951, 

IČ DPH: SK2020372541, zapísanej v Obchodnom registri Okresného súdu v Žiline, Oddiel: Sa, Vložka 

číslo: 148/L (ďalej len „banka“) za podmienok dojednaných v príslušnej úverovej zmluve,  s možnosťou 

prolongácie zmluvy dodatkom, vrátane možnosti zmeny úveru na dlhodobý termínovaný úver, na účely 

zabezpečenia financovania investičného projektu „Revitalizácia verejných priestranstiev – úprava 

prístupových plôch k cintorínu“. 

Hlasovanie: ZA 3, PROTI 0, ZDRŽAL SA 0, NEPRÍTOMNÍ 2 
 

5. Rozpočtové opatrenie č. 1/2022 

Starosta oboznámil poslancov o rozpočtovom opatrení, ktoré sa týka dvoch položiek – prijatie úveru na strane 

príjmov a úhrady faktúr, ktoré prídu za realizáciu prístupu na cintorín – to bude na strane výdavkov. 

K rozpočtovému opatreniu nemal žiaden z poslancov ďalšie návrhy či pripomienky. 

 

Uznesenie č. 3/2022: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 1/2022 

Hlasovanie: ZA 3, PROTI 0, ZDRŽAL SA 0, NEPRÍTOMNÍ 2 



 

6. Infoblok 

Starosta informoval poslancov o stave financií, o finančných prognózach, o realizovaných a podaných 

projektových zámeroch, plánovaných podujatiach, o pripravovaných jesenných spojených voľbách a iných 

oblastiach týkajúcich sa obce 

 

7. Diskusia 

p. Grivalský: Je možné požiadať o úpravu odchodov autobusov? V súčasnej dobe odchádza ranný autobus o 6:50 

niekedy aj o 6:45. V Sp. St. Vsi je o cca 7:00 hod. a deti musia hodinu čakať na vyučovanie. 

Starosta: Skontaktujem sa s SAD Poprad a pokúsim sa problém vyriešiť resp. aspoň zmierniť. 

p. Navalaný: Prosím o prečistenie potokov a hlavne priepustov, aby sa neupchávali a nerozlievala sa voda po 

miestnych komunikáciách. 

Starosta: Potoky čistíme každoročne. Aj tento rok keď zíde sneh budeme potoky prechádzať. 

 

8. Uznesenie 

Uznesenie je prílohou každého prerokovaného bodu. 

 

9. Záver 

Starosta poďakoval prítomným za účasť. 

 

 

Zasadnutie ukončené o 18:53  hod. 

 

Zapisovateľ:  Jozef Musala 

 

Overovatelia:  Juraj Grivalský 

 

   František Danielčak 


